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Weer een nieuw (verwachtigsvol) jaar voor ons kleindierliefhebbers en nu maar hopen dat er 
dit jaar weer mogelijkheden zijn om ook hoenderachtigen en watervogels te kunnen 
exposeren. Het was wel kaal op de tentoonstellingen met alleen konijnen, cavia’s, sier- en 
oorspronkelijke duiven. Of wij dit jaar al eventueel onze A1 gevoelige dieren kunnen 
vaccineren tegen Vogelgriep is nog maar de vraag. Er worden proeven gedaan om te 
onderzoeken welke bruikbaar zijn in de praktijk. Ook kost het tijd voor de farmaceutische 
industrie om een goedgekeurd vaccin op de markt te kunnen brengen. Ook speelt de factor 
of het buitenland gevaccineerde dieren accepteert, want de Europese Unie moet ook de 
goedkeuring hieraan geven. Bedrijfsmatig ziet men zo langzamerhand ook wel in dat het 
huidige systeem verre van ideaal is. U heeft vast wel gehoord of gelezen dat op een gegeven 
moment bij Lunteren er op een bedrijf Vogelgriep vastgesteld werd. Dan is de regel dat ook 
alle bedrijven binnen een straal van één kilometer geruimd moeten worden en wel binnen 
een paar dagen. Het bleek echter onmogelijk om deze ruimingen uit te voeren omdat er geen 
ontruimingsploeg samengesteld kon worden daar personeel niet beschikbaar was en er ook 
geen gas meer in voorraad om op die bedrijven de kippen te doden. Wel werden de bedrijven 
extra gecontroleerd en zijn ze ook later niet geruimd omdat er geen zieke dieren werden 
aangetroffen. Dit zou een reden kunnen zijn om voortaan ook een ruiming te beperken tot dat 
ene besmette bedrijf en de omliggende extra goed te controleren. Helaas heeft dit niet geleid 
tot aanpassing van de regels en zitten wij nog steeds hier in Barneveld in de tien 
kilometerzone van een uitbraak tussen Voorthuizen en Nijkerk en geldt tot 21 februari. Was 
het tot vorig jaar nog zo dat duiven niet onder de regels vielen, dit jaar werden alle 
vogelsoorten dit ook opgelegd. Dus geen bijeenkomsten met vogels en je mocht ze 
eveneens ook niet vervoeren.  
Dierwelzijn is momenteel erg actueel en daar wordt regelmatig aandacht voor gevraagd. 
Onze Volksvertegenwoordigers in de Tweede Kamer (drie kwart komt uit de Randstad) gaan 
dikwijls wel erg gemakkelijk achter een ingediend voorstel staan van bijvoorbeeld de Partij 
voor de Dieren. Vaak wordt pas achteraf duidelijk welke consequenties dit heeft en is het 
ontzettend lastig om het terug te draaien. Denk alleen maar aan dat de veelvoorkomende en 
jarenlang bestaande Hertenkampjes moeten verdwijnen met als reden dat herten in de 
natuur thuis zouden horen. Men gaat er dan vanuit dat als wij ze weer vrijlaten in de natuur, 
zij zich daar kunnen handhaven. Deze dieren verblijven vaak al generaties lang op zo’n 
Hertenkamp en zijn verleerd om te overleven onder natuurlijke omstandigheden. In maart 
kunnen wij weer stemmen en met bovenstaande in het achterhoofd wel een reden om 
daardoor goed na denken welke partij een praktischer visie heeft op veel zaken die ons bezig 
houden en ze in Den Haag meer doordacht te werk gaan. 
Het doden van dieren is ook zo’n onderwerp waar regelmatig over gesproken wordt. De KLN 
(Kleindier Liefhebbers Nederland) en de NBS (Nederlandse Bond van Sierduivenliefhebbers) 
hebben de mogelijkheid geboden om het doden van diersoorten, welke onder 
eerdergenoemde bonden vallen, inzichtelijk te maken door op hun bijeenkomsten hier uitleg 
over te geven en methodes (op o.a. knuffels) te demonstreren. Vertegenwoordig(st)ers van 
verenigingen konden dit tot zich nemen en kregen na afloop een certificaat om 
eerdergenoemde methodes te mogen uitvoeren. Of deze opzet praktisch is, zal in de 
toekomst moeten blijken.      

 
 
VOORWOORD 
 
 

Door 

Ane Visser 
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UITNODIGING 
JAARVERGADERING 
GALLINOVA 
 

  
     door 
     Jan Vogel 
 

 
 
Hiermede nodigt het bestuur u uit tot het bijwonen van haar jaarvergadering, welke gehouden 
zal worden op maandag 
17 april 2023  aanvang 19.30 uur. 
LOCATIE: Kennel/Fauna Nova Wesselseweg 32 Barneveld 
Agenda 
• Opening voorzitter. 
• Welkom nieuwe leden 
• Ingekomen stukken en mededelingen 
• Notulen jaarvergadering 2022 
• Jaarverslag secretaris 2022 
• Financieel jaarverslag 2022 
• Verslag kascommissie.  W. van der Kleut  en Chiel-Jan Riezebos 
• Instelling nieuwe kascommissie 
• Bestuurssamenstelling:  
• Vacature Bestuur 
• Jubilea 
• Tentoonstelling 2023, onderbrengen van clubshow 
• Kooien Gallinova. Het bestuur stelt voor de kooien te verkopen en een klein aantal aan 
te houden. Dit vanwege de hoge kosten die de opslag met zich meebrengt. 
• Activiteiten 2023 
• Dierbespreking 22 mei in de Meerwaarde 
• Jongdierendag 2 september 
• Barbecue 24 juni 
• Pauze 
• Gastspreker 
 
 
Verslag van de jaarvergadering van vorig jaar staat in de Hanepoot van maart 2022. 
 
 
 
 
CONTRIBUTIE  2023 
 

  
     door 
     Jan Vogel 
  

 
Het nieuwe jaar staat weer voor de deur. Weer tijd om uw contributie te betalen. 
De contributie per 1/1/ 2023 bedraagt € 25,--. De contributie voor jeugdleden bedraagt  
€ 10,--.  Het verschuldigde bedrag moet worden overgemaakt naar bankrekeningnummer: 
NL71 ABNA 0468 4644 68 ten name van K.V. Gallinova.   
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RINGEN 
BESTELLEN 

Door  

Ane Visser 

                    
 
Ringen bestellen Hoenderachtigen en Wilde duiven 
 
De site waarop u ringen kunt bestellen is aangepast. Ga naar Kleindier Liefhebbers 
Nederland en klik op  “Ringen bestellen”. 
Als u voor het eerst in dit nieuwe systeem Uw ringen bestelt, dan moet u een “Account” 
aanmaken. 
Houd uw Fokkerskaart bij de hand. U kunt pas ringen bestellen wanneer U de rekening voor 
uw Fokkerskaart heeft ontvangen (midden december 2022).   
Uw account moet ook een wachtwoord hebben. Om dit te onthouden is het misschien handig 
om dit op de rekening te noteren. 
Na een account te hebben aangemaakt klikt u op “Registreren” en moet een “Activatiecode” 
worden ingevuld, welke u via de e-mail ontvangt. Sluit Digiring niet af terwijl u naar uw e-mail 
gaat, anders werkt uw activatiecode niet meer. Als deze code geactiveerd is, kunt u uw 
bestelling doen. 
Van u wordt verwacht dat u aantal, ras en maat duidelijk aangeeft. Na een regel ingevuld te 
hebben, verschijnt automatisch de volgende. Het verschuldigde bedrag verschijnt ook in 
beeld en door vermelding van uw Banknummer kan het bedrag automatisch worden 
afgeschreven. 
Bij een volgende bestelling kunt u klikken op het linker veld en vult u uw e-mail en 
wachtwoord in. 
Mocht u uw wachtwoord zijn vergeten dan kunt u dat aanklikken en krijgt u via e-mail 
aanwijzingen hoe u verder kunt gaan. Mocht u geen e-mail binnenkrijgen, kijk dan ook in 
“ongewenste berichten” of “spam”. Komt u er niet dan kunt u ook Piet Bouw bellen, tel.: 0318-
416789 of per mail naar leden@kleindierliefhebbers.nl. Ook staat instructie op de site van de 
KLN. 
Ringen voor sierduiven zijn te bestellen via Gerrit Koerhuis (Koerhuis@gmail.com) of tel.: 
038-3759278 , daar deze Bond nog geen systeem heeft om ringen digitaal te bestellen 
 

Ook in 2023 is het weer mogelijk om uw konijnen te laten tatoeëren. Het tatoeëerreglement 
kunt u nalezen op de site van de KLN: www.kleindierliefhebbers.nl, selecteer organisatie, dan 
Statuten en reglementen. U krijgt dan een rij statuten en reglement. Daartussen staat 
Richtlijn merkenbureau. Daar vindt u het complete reglement. 
 
Evert Jan Top zal ook dit jaar gaan tatoeëren. 
Zijn telefoonnummer is: 0655520551 
Het adres voor het tatoeëren is: 
Fam.  Top 
Kallenbroekerweg 19 
Barneveld 

TATOEËREN 
2023 

Door 

Evert Jan Top 
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De kosten zijn 50 eurocent per dier.  
Alleen schone en gezonde dieren komen in aanmerking. 
 
De data voor 2023 zijn: 
Maandag, 3 april, 1 mei, 5 juni, Dinsdag 4 juli, 7 augustus en 4 september 
Graag om 19.15 uur aanwezig.  
Houd voor wijzigingen de HANEPOOT en de MAIL in de gaten! 
 
 
Tatoeërtangen 
 
Na vele jaren trouwe dienst is het dan toch zover. Onze oude tatoeëer tangen zijn versleten. 
De afdrukken in de oren van de konijnen waren niet goed meer te lezen 
wat ervoor zorgde dat de keurmeesters niet meer konden zien wat het oormerk was van het 
te keuren konijn.                                                                                               Deze liggen nu 
in de Archiefkast verder te slijten.  Piet Bodingius heeft voor ons zijn voelhoorns uitgestoken 
en uitgezocht wat we nodig hadden om de oormerken in onze konijnen weer leesbaar te 
krijgen. We hebben een compleet nieuw set Duitse lepel tatoeëer tangen aangeschaft. 
Piet heeft jonge proefkonijnen aangeboden en 
Bart van de Vlist heeft Evert-Jan geleerd hoe hij met deze nieuwe tangen moet gaan werken 
zodat onze konijnen weer goed leesbare letters en cijfers in hun oren krijgen. 
Het was een gezellig en leerzaam avondje tatoeëren, Na een bakkie koffie bedanken we Piet 
en Bart voor hun inzet en kunnen we weer jaren vooruit met deze nieuwe tatoeëer tangen. 
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De  1e voorenting : zaterdag  27 mei 2023 
De  2e voorenting: zaterdag    8 juli 2023  

De 2e week van september = week 36 (na de Jongdierenkeuring) , komt de dierenarts 
thuis enten. 
 
Tussen 7.30 uur en 8.30 uur kan de entstof worden opgehaald en direct  betaald bij: 
Corry Top, Kallenbroekerweg 19 te Barneveld 
De hoeveelheid entstof die u nodig heeft is: ½ liter per 10 dieren. Brengt u zelf even een fles 
of emmer mee? 
De totale kosten bedragen € 20,00  2x een voorenting en 1x dierenarts. Dit bedrag graag 
direct afrekenen op zaterdag 21 mei. 
U wordt gebeld wanneer de dierenarts thuiskomt zodat u uw dieren kunt vasthouden. 
Van de dierenarts krijgt u een entformulier waarop de ringnummers, het aantal dieren, adres 
enz. moeten worden ingevuld. 
Van dit formulier maak je kopieën die op de tentoonstellingen kunnen worden ingeleverd. 
Als u nog vragen heeft bel mij dan gerust: 06-10744699 
 
 
VOORBEREIDING:p vrijdagavond 26 mei de drinkbakken uit de hokken halen en met 
schoon water goed schoonmaken. Geen schoonmaakmiddel gebruiken!! De volgende 
morgen de entstof geven en als alle dieren gedronken hebben de dieren weer schoon water 
geven. 
 

 
 

Entprogramma 
2023 

 
 
Door: 
 Corrie Top 
 
 
 

                   

Het tatoeëren van de konijnen 
van Aart Vaarkamp met de 
nieuwe tangen. 
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Het is dinsdag 28 februari en ik ben op weg naar Barneveld naar de Lentetuin 14 waar 
Danielle woont 
Ik sprak haar voor het laatst op de Kleindierenshow “midden Veluwe” in Wenum Wiesel 
Apeldoorn op 8 oktober waar ze ook dieren had ingezonden.  
Ze is een enthousiast fokker van de Nederlandse Hangoordwerg in de kleur Blauw en de 
speciaalclub had daar zijn clubtentoonstelling ondergebracht  met een groot aantal dieren 
ruim 120 in vele kleurslagen. 
De Lentetuin is makkelijk te vinden en ik wordt niet alleen door Danielle maar ook door de kat 
en de hond hartelijk begroet. Het is altijd leuk om te zien hoe dieren op je reageren de hond 
is wat afwachtend maar de kat is een stuk dapperder. 
Maar we spreken eerst over zoon Joris die 21 november is geboren het is een geweldige 
verandering zo’n kleine maar  zeker nu ze verlof heeft is het   genieten van de kleine man  
die al gauw  van zich  laat horen en  wordt opgehaald prachtig om te zien hoe de hond en de 
kat onderaan de trap staan te wachten.  
Joris is al een flink mannetje lacht vriendelijk wij zijn 1 januari ook weer oma en opa 
geworden van een kleinzoon en dan is 40 dagen toch wel een heel verschil  in ontwikkeling 
prachtig om te zien. 
Joris vindt het allemaal heel prima en heeft wat speeltjes en spiegeltjes tot zijn beschikking. 
Buiten loopt in een perkje een goed ontwikkeld blauw hangoordwerg  rammetje en binnen in 
de schuur zijn 12 mooie hokken ter beschikking ze zijn nu nog niet allemaal bezet maar de 
eerste worpen zijn in aantocht daar is   natuurlijk heel  goed over nagedacht maar daar is bij 
konijnen gelukkig vrij makkelijk een oplossing voor te vinden . 
In de nieuwe wijken is maar weinig grond ter beschikking maar ze hebben de beperkte ruimte 
prima benut en de 12 hokken bieden een mooi perspectief om een mooie stam te 
ontwikkelen. 
Het zijn mooie dieren met een fraaie pels  en volle achterhand net als bij de hollander is ook 
bij de Ned hangoor Dwerg een hele grote variatie in type  bouw en gewicht . 
Het is een leuk perspectiefvol groepje dieren iedere fokker heeft zo zijn eigen doelen wat 
betreft de ontwikkeling van zijn stam Danielle geeft aan dat ze de dieren nog korter en meer 
geblokt  probeert te krijgen. Bij het ontwikkelen van een perspectiefvolle stam heb je soms 
dieren nodig met andere eigenschappen en is samenwerking met andere fokkers belangrijk 
die contacten heeft ze in de speciaalclub  al gevonden. 
Het is altijd mooi om te zien hoe je op een beperkte ruimte toch veel kan realiseren en in 
samenwerking met andere fokkers gaat ze dat vast lukken . Het is fijn dat er jonge fokkers 
bijkomen want die hebben we hard nodig . 
De Nederlandse Hangoordwerg is een zeer populair konijn met een grote actieve speciaal 
club. 
Maar een ras met zoveel kleurslagen ongeveer 20 moet ook wel over een groot aantal 
fokkers beschikken om  dat genetisch goed in stand te kunnen houden. 
Danielle heeft aan de hogeschool  in Dronten de opleiding Diergezondheid en Management 
gevolgd, werkt bij Aeres MBO training centrum Barneveld , als docent dierverzorging  en aan 
het ontwikkelen van lesstof. Ze is door haar werk sterk bij de dierhouderij betrokken. 

 
In gesprek met 
Daniëlle van Dommelen 
 

door: 
Piet Bodingius 
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Enige tijd geleden kreeg ik een lijst van cursussen onder ogen die  in Barneveld worden 
aangeboden ook in het kader van de nieuwe welzijnswet dieren dat is werkelijk 
indrukwekkend.  
Er worden wettelijk steeds meer vakbekwaamheidseisen verlangd. Het is heel belangrijk dat 
die opleidingen vooral goed op de praktijk afgestemd worden gegeven. 
We spreken ook over de perspectieven van de hobby en in dit verband ook over de 
dierrentuin bij Aeres MBO Barneveld waar een groot aantal dieren en diersoorten is 
ondergebracht voor de vele opleidingen voor onder andere dierverzorging maar die ook 
gebruikt zouden kunnen worden voor praktische cursussen voor liefhebbers en educatie naar 
hobbyisten voor een betere bewustwording en  ter voorkoming van impulsaankopen. 
Wanneer we spreken over tentoonstellingen en shows is ze een duidelijke voorstander van 1 
daagse keuringen. Omdat meerdaagse shows voor de dieren nogal wat betekent . 
Een belangrijk aandachtspunt zeker voor de speciaalclubs  is het uitwisselen van dieren om  
startende leden van perspectiefvolle dieren te voorzien. 
Zeker bij afname van het aantal fokkers en bij rassen met vele kleurslagen is het goed 
uitwisselen van genetisch zuiver materiaal heel belangrijk. 
We spreken over de kleindierhouderij  en dat onze hobby  wel heel erg competatief  is 
geworden en dat schrikt nieuwe leden nogal eens af er worden in nederland alleen al in 300 
duizend huishoudens konijnen en cavia’s gehouden en zeker voor jonge kinderen is het 
opgroeien met dieren  heel belangrijk het is van groot belang dat die grote groep van 
liefhebbers  ook betrokken raakt, maar het competitie element vinden vele liefhebbers niet 
meer zo boeiend. 
Maar voor Joris zit dat wel goed die groeit op met een kat  een hond en konijnen  
Door Corona en de vogelgriep zijn veel ontwikkelingen mogelijk wat versneld maar de hobby 
moet snel zoeken naar nieuwe formules om een grote groep van liefhebbers bij de 
georganiseerde hobby te betrekken. 
Wat betreft het lidmaatschap van Gallinova zou Danielle  graag deelnemen aan hokbezoeken 
en ook gezamenlijk naar shows of tentoonstellingen gaan. 
Het was een leuk gesprek met een jonge moeder en een  gedreven konijnenfokster. 
Danielle bedankt en veel succes.  
 
 
Verslag Dierenparade 
Hardenberg 

 
      Door:  
Corry Top 

 Op zaterdag 21 Januari vertrokken we met 3 auto's vanuit Barneveld naar de dierenparade in 
Hardenberg. De animo onder de Gallinova leden was niet heel erg groot, na een oproep via 
de mail waren er 14 leden die er wel weer zin in hadden om gezamenlijk met de bus een dag 
op pad te gaan. 
Er moesten toch nog enkele weer afzeggen en zo bleven er nog 11 leden over die met eigen 
vervoer naar Hardenberg vertrokken. 
In Hardenberg aangekomen, komen we de tentoonstelling binnen en wat we allemaal missen 
(ook de konijnen fokkers) is het gekraai van de hanen die op alle shows de boven toon 
voeren. 
Het is toch heel jammer dat er zo weinig animo is om naar een tentoonstelling te gaan als er 
geen kippen zijn want er blijft echt genoeg over om van te genieten. De show was heel ruim 
opgezet en er was naast het kijken naar konijnen en duiven nog veel meer te zien.                                            
Veel stands die er op de show in Assen ook waren zoals kleindiervoeders, (Deli Nature 
voorheen Teurlings) ik heb geen stand gezien waar broedmachines en aanverwante spullen 
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te koop waren, Welke gedachte daar achter zat snap ik niet, komen er dan helemaal geen 
kippenfokkers op de show? Of gaan de pluimveefokkers helemaal geen kuikens meer 
uitbroeden? 
De konijnenfokkers van Gallinova hadden ook geen konijnen ingestuurd naar de 
dierenparade maar we hebben wel genoten van alle andere konijnen die er waren in vele 
kleuren , groot of klein , met    lange of korte oren , met lang of heel kort haar , met 
blauwe,rode of bruine ogen , bont of een kleurig. 
De duiven waren er ook en Ane onze duivenman ,was een van de inzenders die zijn duiven 
had ingezonden. De Antwerpse smierel zwart, deden het goed. Een oude duivin kreeg 95 
punten en de jonge doffer 96 punten. De blauw zilver donker gebande oude doffer kreeg ook 
96 punten en 2 jonge duivinnen beide 93 punten. 
 
De Oud Hollandse Meeuw blauw geband kreeg 94 punten, de Roodzilverschild geband, een 
oude doffer kreeg 90 punten , de jonge doffer 94 punten en 2 duivinnen 92 en 91 punten. De 
Geelzilverschild gebande oude duivin kreeg 93 punten. 
We hebben zijn duiven extra aandachtig bekeken en op de foto gezet maar er waren nog 
veel meer mooie duiven te bewonderen in vele kleuren en met vreemde vormen en veren . 
Er stond ook een volières opgesteld met ringslagers ( duiven die in een kringetje boven de 
duivin vliegen om haar aandacht te krijgen.) maar er waren ook schapen , geiten met 
gedraaide horens, varkens met rood haar , alpaca's in verschillende kleuren. Er was een 
eendaags keuring van cavia's en kleine knagers ook daar was veel verscheidenheid te zien 
in kleur en haar en grootte. Voor ons was het een gezellig dagje ouderwets naar de 
tentoonstelling zonder hanengekraai maar wij hopen dat het volgend jaar (lawaaiiger) zal zijn.  
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Shows in 2022 

 
 
Ane Visser                         

 

 
Het was in 2022 wederom een jaar dat het niet mogelijk was om alle onder de Bonden KLN 
(Kleindier Liefhebbers Nederland en de NBS (Nederlandse Bond van Sierduivenliefhebbers) 
vallende diersoorten gezamenlijk aan te treffen op tentoonstellingen. De Vogelgriep had ons 
weer dusdanige beperkingen opgelegd, dat de A1.- gevoelige diersoorten hoenderachtigen 
en watervogels niet welkom waren. Konijnen, cavia’s en kleine knagers en daarnaast sier- en 
oorspronkelijke duiven werden minder beperkingen opgelegd. In ons land zijn een aantal 
specifieke Sierduiven clubs of een samenwerking van Sierduiven clubs die afgelopen jaar 
nog wel een show organiseerden. Ook hadden diverse Speciaalclubs hun Jongdierendagen 
al achter de rug alvorens Vogelgriep vastgesteld werd en met name het vervoeren, als je 
binnen een bepaald gebied woonachtig was, niet mogelijk was. 
De SNN, Sierduiven Show Noord Nederland, een samenwerkingsverband van de Clubs uit 
Groningen, Friesland, Drenthe, Overijssel en de Noord-Oost Polder, hadden hun 
tentoonstelling het tweede weekend van november in Drachten. Voorheen in een grote hal bij 
het Friese Paarden Centrum. Maar in 2021 werd deze locatie ingericht als priklocatie en in 
2022 werden hier vluchtelingen ondergebracht en werd gezocht naar een vervangende 
locatie. Deze werd gevonden in een voormalige fabriekshal en die werd ook voor allerlei 
andere evenementen gebruikt. Een noodgreep dus, want het licht was minimaal en zelf 
keurde ik dan ook met een bouwlamp in het gangpad, omdat bijvoorbeeld een ringnummer 
anders niet te lezen was. Als de zon op de ramen stond viel het wel mee en werd de 
temperatuur ook aangenamer. De vloer bestond uit bestrating en er was bedongen om de 
duiven geen stooisel in de kooien te geven maar golfkarton. Dit liep op een fiasco uit want op 
zaterdag waren veel duiven vies geworden en met name duiven met witte voetbevedering 
kon je eigenlijk niet meer schoon krijgen voor een eventuele volgende show. Zelf kon ik met 
mijn duiven niet meedoen omdat ik toen in een 10 km. gebied woonde waar dus vervoer van 
o.a. duiven niet mogelijk was en had dit tijdig afgemeld. 
De Keistadshow in Amersfoort wordt georganiseerd door leden van Sierduiven Vereniging 
Amersfoort en Omstreken en wordt gehouden in de Zielhorst, een Sporthal, in het laatste 
weekend van november. Het is een gunstig tijdstip en ligt centraal en daardoor komen de 
inzenders uit gehele land. Ook brengen veel Fokkersclubs hier hun Clubshow onder. De club 
heeft eigen kooien die in twee zeecontainers opgeslagen zijn en bij een bedrijf gestald 
worden. Met de show worden deze overgebracht en dicht bij de achteringang geplaatst. De 
inschrijvingen verliepen zeer voorspoedig en waren genoodzaakt om twee extra 
keurmeesters aan te trekken. De inzenders hadden hun kooinummers en ook de 
keurmeester al doorgekregen toen op de maandag voor de show in een paar gebieden 
vervoersverboden werden ingesteld. Hierdoor werden 160 sierduiven afgemeld. Dit waren 
eigenlijk alleen duiven van één ras of groep, waardoor er twee keurmeesters overbodig 
werden voor deze rassen. Vervolgens weer zo veel mogelijk geprobeerd terug te keren naar 
de rasindeling uit het vraagprogramma en dat lukte na veel gepuzzel. Inmiddels hadden mij 
berichten bereikt dat er een paar inzenders waren die niet zo blij waren dat hun duiven bij 
een bepaalde keurmeester terecht waren gekomen. Als het enigszins mogelijk is en kan je je 
aan het vraagprogramma houden, dan lost dit vanzelf op. Bij sierduiven was het de gewoonte 
om de hoofdprijzenjury uit de fraaiste van alle keurmeesters de kampioenen te kiezen en 
moesten dan de hele zaal doorlopen en dat koste tijd en vele meters. Dit keer een 
kooiopstelling in een kleedruimte met prima verlichting ingericht. De keurmeesters (22) 
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moesten zelf hun fraaiste dier hiernaar toebrengen. Hierdoor was de Hoofdprijzenjury vlot 
klaar en ook de fotograaf hoefde zelf niet meer de zaal in om zijn speciaal ingericht opstelling 
de foto’s te maken van de betere duiven en die op te halen, want zijn inrichting was in de 
douche van dezelfde kleedruimte. De opbouw verliep voorspoedig en een vaste kern van 
leden waren rond 12.00. U. klaar, alhoewel ook te merken is dat deze groep elk jaar kleiner 
wordt. Bij de opruiming help elk jaar een groep jongelui van de Scouting mee en wij zijn dan 
rond half acht klaar. Hun club krijgt dan een vergoeding voor hun inzet. Ook is het de 
gewoonte om op de opbouwdag rond het middaguur te kunnen genieten van een “Chinees” 
en dit wordt erg op prijs gesteld.   
De Gelderlandshow had ook dit jaar weer de Bondshow van de sierduiven (2200), konijnen 
(759), oorspronkelijke duiven (46) en kleine knagers (64) waren ingezonden op 15, 16 en 17 
december. Het werd georganiseerd in een ruime Sporthal in Nijmegen met goede verlichting. 
Ook waren hier “Ornithophilia” prijzen te verdienen van € 100,00 voor de fraaiste in beide 
geslachten van de ingezonden diersoorten, mits daar een minimaal aantal van was 
ingezonden. Deze vereniging bestaat nog steeds maar heeft al jaren geen show meer 
georganiseerd. Zelf had ik in drie rassen ingezonden en bij de Antwerpse Smierels werd een 
jonge zwarte doffer de fraaiste in het ras (13) met een Erecertificaat, d.w.z. in dit geval de op 
één na fraaiste van de keurmeester (Belg). Bij de Nederlandse Schoonheids Postduiven (35) 
werd een jonge kakizilvergebande (in 2021 pas als kleur erkend) duivin raskampioen met 97 
punten ook de op één na fraaiste van de keurmeester. Als je zoiets overkomt kun je allen 
maar tevreden zijn 
Sierduivenshow Zuid Nederland had in Tuilburg in een manege de show ondergebracht en 
hadden ook hier golfkarton in de kooien. Dit was ook een voorwaarde om te voorkomen dat 
er strooisel in de manege terecht zou komen. Er is veel protest aangetekend om dit in het 
vervolg niet meer toe te staan. Ook de temperatuur was niet aangenaam en als je kijkt naar 
het prijzenpakket dan viel dat ook magertjes uit. Eén prijs had ik gewonnen in de vorm van 
een tegoedbon van een automatiserings bedrijf om in een programma je dieradministratie in 
bij te kunnen houden. Dit was voor mij niet aantrekkelijk en houdt al jaren dit zelf nauwkeurig 
bij, gewoon in een ringband en kan daardoor gemakkelijk veel informatie terugvinden. Door 
het natte weer in de weken ervoor waren mijn duiven vies geworden en had verwoede 
pogingen ondernomen om ze weer schoon te krijgen, maar dit was niet afdoende gelukt 
waardoor ook de waardering laag uitviel. 
De Dierenparade (Noordshow) in Hardenberg was de laatste grote tentoonstelling van dit 
showseizoen en daar was veel publieke belangstelling. Zelf mocht ik hier keuren en zat in de 
Hoofdprijzenjury. Hier waren 710 sierduiven ingezonden. Omdat ik de groep 
postduivenrassen zou keuren kon ik geen Nederlandse Schoonheids Postduiven insturen, 
maar wel Oud Hollandse Meeuwen en Antwerpse Smierels. Alleen in het laatste ras een 
hoge waardering. 
Hopende op weer een “normaler” showseizoen in 2023 !! 
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Agenda 

Door 

De redactie                                

 
 
 3 april   2023     Tatoeëren van 19.15 uur – 19.30 uur; Kallenbroekerweg 19,B’veld 
17 april  2023     Jaarvergadering 19.30 uur Kennel/Fauna Nova Wesselseweg 32 Barneveld 
 1 mei    2023      Tatoeëren van 19.15 uur – 19.30 uur; Kallenbroekerweg 19,B’veld 
22 mei   2023      Fokkersavond/Dierbespreking 
  5 juni   2023      Tatoeëren van 19.15 uur – 19.30 uur; Kallenbroekerweg 19,B’veld 
24 juni   2023      Barbecue  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bekijkt u de Hanepoot ook eens via de website: 
www.gallinova.nl 

Dan kunt u de foto’s in kleur bekijken 
bekijken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


